

Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag den 22 juni klokken 19.

Indkaldte: Formand Roel Jørgensen, Kasserer Bent Ehlers, næstformand Thomas Mantzius, sekretær Lars Jørgensen, bestyrelsesmedlem Peter "helios" suppleant Fritz Lauritzen, suppleant Ulrik Dam.

Fraværende: ingen

Dagsorden var følgende:

1. godkendelse af A.M.B.A's nye vedtægter.
2. sejlkubbens regnskabsassistance.
3. Amba har bedt om at sejlkлубben tager op hvad vi gør med folk som har nøgle til svingkran og benytter denne uden at betale.
4. Udsendelse af årlig opkrævning vedr. landpladser.
5. Efteråret arrangementet med sommerfest og pålidelighedsløb den 28 august.
6. Dommerbåd hvad gør vi fremadrettet.
7. eventuelt.

Referat:

Punkt 1:

Sejlkubbens bestyrelse havde ingen kommentarer til vedtægtsændringer så de blev underskrevet.

Punkt 2:

Roel og Bent har haft møde med sejlkubbens regnskabsassistance vedrørende afregning som bestyrelsen syntes var urimelig. Der er fra sejlkлубben blevet stillet forslag om fastprisaftale og Bent kontakter vedkommende for udfærdigelse af kontrakt.

Punkt 3:

Sejlkлубben lægger op til at der skal kunne trækkes "label" til svingkran i automaten så det er muligt at betale når man benytter kranen. Roel Kontakter Amba's bestyrelse.

Punkt 4:

Lars undersøger hvem som skal betale for hvad og refererer til Bent som udsender Regning. Ambas opkrævning til sejlkлубben for brug af kran iflg. Aftale er betalt.

Punkt 5:

Der opsættes telt til sommerfest og Frits arrangerer mad mm. Lars sørger for indbydelser til arrangementer og skaffer folk til tidstagning ved pålidelighedsløb.

Punkt 6:

Der er indhentet tilbud på rep. af Tøsen pris og med en anbefaling fra bådebygger om ikke at istandsætte den. Dommerbåden sættes til salg for en pris på 25.000 kr. "Lars kigger på det efter sommerferien" Fremadrettet blev der ikke taget beslutning.

Punkt 7:

Peter arrangerer en tur for klubmedlemmer i stor Rib-båd.

Frits nævnte at han blev nød til igen at sende motor fra den lille jolle på værksted og at Bostig ikke har det godt motormæssigt.

Mødet blev afsluttet klokken 22:00 og referent var Lars Jørgensen.

Underskrifter:

Roel Jørgensen:

Bent Ehlers:

Lars Jørgensen:

Thomas Mantzius:

Frits Lauritsen:

Ulrich Dam: